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Zápis 2. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 26.2.2013 v Praze na Strahově  

 
 

přítomni:      J.Boháč , J.Mareš ,  P.Bednář, P.Hottmar, E. Mlezivová,  P.Mokrý,    
 

1.  STK  
 

□ Úkol  1/1/ 13 je splněn – sekretariát zaslal objednávku firmě  Sportis na zabezpečení závodů ČSK v roce 2013 
-II. NZ a M-ČR krátké tratě. 

□ Úkol  1/2/ 13 je splněn  J.Mareš informoval o zprovoznění nového cílového systému. Cílová kamera funguje, 
v příštím týdnu J.Mareš osobně na Slovensku převezme od firmy R.Oršula. nahraný cílový software. Na 
prvních závodech bude přítomen dodavatel SW R.Oršula k nápravě případných nedostatků. Systém bude 
v letošním roce využit pro závody I.NZ, ČP Chomutov, MČR Týn, ODM v ONV. 
 

□ 
 
 
 
 
 

□ 

Úkol  3/1/ 13 je splněn - Soutěžní směrnice a termínová listina 2013 byly dokončeny. J.Mareš zaslal členům 
výboru návrh směrnic projednaný a schválený jak v komisi rozhodčích – drobné úpravy  pravidel, tak v STK.  
Konečnou jazykovou korekturu směrnic provedl M.Polanský.  Časové pořady celostátních závodů závody byly 
konzultovány s vedoucími trenéry RD. Výbor předložené směrnice po projednání schválil. Jejich zveřejnění na 
webu ČSK zajistí M.Vávra do konce týdne.  
 

Spolupráce se Slovenským svazem - Rada SCM a STK souhlasila se žádostí Slovenského svazu – na závodech 
1.ČP v Chomutově bude startovat mládežnický výběr Slovenska (23 závodníků, ročník 1998-2000). Výbor 
žádost také podpořil. Program I.NZ je tvořen ve spolupráci s reprezentačním trenérem P.Hottmarem také se 
zohledněním požadavků ze Slovenska                                                 
  

□ J.Boháč informoval  o záměrech Státní plavební správy na regulaci provozu motorových a bezmotorových lodí 
v Praze na Vltavě. Sportovní ředitel  ČOV Martin Doktor informoval dopisem svazy veslování a kanoistiky a 
vyzval je k předložení stanoviska. J.Boháč požádal STK o zorganizování schůzky pražských oddílů 
k vypracování  stanoviska. Schůzka se uskuteční  v pondělí 4.3. v loděnici Dukly. Zástupci oddílů jsou pozváni.  

 
2. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 

 

□ 
 

Úkol  4/1/ 13 je splněn -  J. Boháč informoval na webu oddíly o personálních změnách v řízení RDJ a SCM. 
J.Andrlík se pod vedením P.Hottmara zapojil do práce.  P.Hottmar informoval, že jsou již uzavřeny smlouvy 
s 19 detašovanými pracovišti, chybí pouze oddíly KAD, OLO, SPA. Podobně jsou postupně podepisovány 
smlouvy s 11-ti oddíly, kde bude v roce 2013 zřízeno SpS. Výbor vyslovil souhlas s postupem, že tři oddíly, 
které zatím své povinnosti neplní, také zatím nemohou čerpat finance SCM.          
                     

□ P.Hottmar informoval výbor o přípravě VT mládeže na Obozu ve třech známých termínech 28.3.-6.4.,  14.-
24.4.  a 28.4 -8.5. Oddíly se již přihlašují. 
 

□ V mimořádném dodatečném termínu, v rámci testů RDJ, měly možnost splnit obecné testy k zařazení do SCM 
2013 finalistky MEJ 2012 K.Pjajčíková a M.Tegzová. K.Pjajčíková požadovaného bodového zisku dosáhla, 
M.Tegzová nikoliv. Na základě návrhu rady SCM výbor SRK schválil zařazení K.Pjajčíkové do SCM do 
finanční skupiny B a M.Tegzové do skupiny C. 
  

□ Za účasti 32 sportovců se ve dnech 10.2. - 16.2. uskutečnilo lyžařské soustředění na Zadově v hotelu Olympia.  
Členové SCM měli pobyt hrazen z prostředků SCM na přípravu, ostatní účastníci si denní poplatek 550,- Kč 
hradili sami. Trénink vedli 3 trenéři, VT na 2 dny navštívil též J.Andrlík.  
 

 
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

 RDS    
□ Úkol  6/1/ 13 je splněn P.Hottmar  rozeslal členům výboru rozpočet RDS v plánovaném objemu 3.200,- tis. 

Rozpočty akcí budou průběžně upřesňovány podle aktuálních částek za pobytové náklady stanovené pořadateli 
jednotlivých akcí. P. Hottmar předal v lednu vedoucím RSC k podpisu smlouvy s reprezentanty.                                                     
 

□ Úkol  7/1/ 13 trvá-   J.Boháč a P.Hottmar opakovaně jednali s P.Lněničkou o plánu přípravy sportovců VSC 
MŠMT, kteří trénují v místě bydliště, o potřebě profesionálního řízení a systematické podpory tréninku i mimo 
soustředění, a o dalších změnách ve vedení přípravy sportovců VSC, s cílem zvýšení jejich výkonnosti. Zatím 
byly předloženy pouze obecné informace o charakteru tréninku, termínový plán sezóny a týdenní individuální 
plány. Konkrétní návrhy řešení problémů ze strany VSC zatím zpracovány nebyly. Úkol trvá. 
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□ Úkol  8/1/ 13 je splněn P. Hottmar zpracoval výsledky lednových testů RDS a rozeslal jej trenérům a 
závodníkům. Lednové obecné testování proběhlo v rámci stanovených termínů, které zohledňovaly potřeby a 
možnosti RSC. Pro nemoc se omluvilo minimum sportovců. 

□ J.Boháč oficiálně poděkoval MUDr. J. Martinčovi za jeho dlouholetou obětavou práci pro svaz. Ve funkci 
svazového lékaře pracoval od roku 1985 a na vlastní žádost spolupráci ukončil. M.Doktor, P.Hottmar a J.Boháč 
jednali na doporučení Centra zdravotního zabezpečení sportovní reprezentace s novým zájemcem o spolupráci, 
s lékařem Michalem Říhou, primářem rehabilitačního oddělení ÚVN. Připravuje se druhá schůzka k řešení 
podmínek jeho práce pro svaz. Předběžně je projednána účast nového lékaře na I. NZ, kde bude představen 
závodníkům, dále se zúčastní  SP Račice, MEJ Poznaň, MS Duisburg. 
 

□ Úkol  9/1/ 13 je splněn Smlouvy o marketingové spolupráci SRK ČSK s ERGO pojišťovnou, a.s., byly 
podepsány pro úzký tým 12 osob (8 sportovců + 4 trenéři) bude paušálně zajištěno celoroční pojištění 
léčebných výloh pro sportovce v zahraničí, další reprezentanti budou pojišťováni vždy na konkrétní akci. P. 
Hottmar celoročně pojištěné sportovce o smlouvách informoval. 
 

□ Úkol  10/1/ 13 je splněn Sekretariát pozval J.Dziadkowiece na závod SP do Račic a k účasti na 
tenzometrických měřeních. Poptávaný termín tenzometrie však není dosud potvrzen, P.Hottmar určí nový 
termín v součinnosti s trenéry RSC a podle možností experta z Varšavského institutu, který měření provádí.    
 

□ M.Doktor projedná v Račicích instalaci mobilního startovacího zařízení, aby bylo připraveno pro první jarní 
tréninkové pobyty.                                                              Ú: 1/2/ 13 – M. Doktor 
                                                                                             T: 26.3. 2013 
 

□ Výbor projednal pokračování spolupráce s expertem pro oblast médií Vítem Chalupou. Byl oboustranně 
potvrzen zájem s tím, že je nutné dohodnout podmínky pro rok 2013. Od začátku roku bylo prezentováno 
několik mediálních výstupů, naposledy k organizaci SP Račice 2013 a k odletu reprezentantů na VT do USA. 
J.Boháč a P.Hottmar uskuteční 8.3. schůzku s V.Chalupou k projednání účasti na akcích, očekávané aktivitě a 
zpracovávání zpráv. Předpokladem je účast V.Chalupy na I.NZ, SP Račice, II.NZ, MČR, MS.  Účast na jiných 
soutěžích bude předmětem dalšího jednání. 
 

□ 
 
 

 
□ 

Výbor schválil na žádost závodníků, členů bronzové K4 z OH, bezúplatné poskytnutí potřebných sad dresů 
navíc, k potisku reklamou smluvních sponzorů. Výbor souhlasil s podmínkou, že nebudou porušena ustanovení 
smlouvy reprezentanta se svazem a závodníci budou plnit všechny své povinnosti ke svazu. Současně Výbor 
schválil závodníky předložený grafický návrh způsobu využití reklamních ploch na lodích a dresech. 
 

Výbor projednal a schválil nákup nových sad reprezentačních dresů pro nový olympijský cyklus a doplnění 
starých sad dresů k dalšímu využití. Podrobnosti nákupu projedná s firmou Newline M.Doktor a P.Hottmar. 
P.Hottmar připraví rozpočet a počty jednotlivých dresů.   Ú: 2/2/ 13 – P. Hottmar, M. Doktor 
                                                                                            T: 26.3. 2013 
 

□ Výbor obdržel informace o průběhu přípravy reprezentantů v příznivých klimatických podmínkách. Dukla - K4 
v Kalifornii v Chula Vistě, 5 týdnů do 28.3., trenér Dziadkowiec a Leština, skupina L.Dvořáka v Newportu, do 
začátku dubna, skupina tří závodníků Dukly dlouhodobě v JAR, skupina P.Fuksy v Portugalsku do 24.2. poté 
odjíždějí 7.3 do Novigradu. VSC se připravuje v Sabaudii na dvou soustředěních na sebe navazujících, mezi 
pouze zhruba 8 dní pobyt v ČR. P.Davídek a P.Kučera se budou připravovat společně se slovenskými 
reprezentanty. J.Šebestová a A.Doktorová trénují se sparing partnerkou z USA Krisztina Fazekas Zur. 
Skupina J.Součka a P.Náprstka se bude připravovat od poloviny března v Gaviráte v Itálii. 
 

□ P. Hottmar informoval o stavu přípravy akcí v roce 2013:  
SP Szeged – předpoklad účasti C2 + K4 + P.Davídek (podle výsledků I.NZ), trenéři P.Hottmar, L.Dvořák, 
K.Leština, M.Doktor, masér F.Klein.  
SP Račice – předpokládána účast širokého týmu, celkem na cca 55 osob.  
ME seniorů Portugalsko - letenky předběžně zajištěny, doprava lodí objednaným autem z půjčovny. Výbor 
schválil návrh refundace pro řidiče.  
Univerziáda Kazaň –ověřit kolik dostane ČR míst, P.Lněnička odeslal požadavek na pronájem lodí. 
MSJ + 23 Kanada - požadavky pořadatele jsou plněny v termínech, celkem předběžně přihlášeno 17 osob.  
MS Duisburg – pořadatel zatím propozice nezaslal.  
 

RDJ  
□ Výbor vzal na vědomí, že v sobotu 9.2. se ve Sportovním centru Nymburk uskutečnily testy všeobecné přípravy 

juniorské reprezentace. Zúčastnilo se 26 sportovců, účast velmi dobrá. Omluven kanoista Palma, který v době 
testů již byl na přípravě v Portugalsku. Výsledky testů i s komentářem zaslal P. Hottmar všem zúčastněným a 
též členům výboru. 
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□ Poznaň MEJ, U 23 – rezervace na ubytování v hotelu blízko závodní dráhy je potvrzena. Doprava autobusem 
Dukly. Předpoklad výpravy 42 osob, tedy dát šanci mezinárodního startu širšímu okruhu sportovců.  
MSJ + 23 Kanada, požadavky pořadatele jsou plněny v termínech, celkem předběžně objednáno 17 osob. 
 

□  P.Hottmar  informoval výbor o přípravě dvou závěrečných soustředění v Račicích před hlavními soutěžemi 
roku a o rezervaci ubytování. 
 

RDM  
□ Pro závodníky, u nichž se předpokládá start za reprezentační družstvo, jsou připraveny smlouvy s ČSK. Trenér 

RDM T.Ježek zajistí předání smluv vybraným reprezentantům a jejich podpisy. 
                                                                                          Ú: 11/1/ 13 – T. Ježek 
                                                                                          T: 26.2. 2013   úkol trvá 

         
      4. Různé 
 

□ Český olympijský výbor připravuje v rámci Pléna ČOV v dubnu 2013 veřejnou omluvu všem olympionikům, 
kteří se v roce1984 nemohli zúčastnit olympijských her v Los Angeles. Svaz byl požádán o součinnost 
s kontaktováním bývalých reprezentantů. P.Mokrý připraví  návrh seznamu tehdejších reprezentantů.       
                                                                                          Ú: 14/1/ 13 – P. Mokrý 
                                                                                          T: 26.2. 2013 trvá 
 

□ J. Boháč podal informaci o průběhu přípravy scénáře ke galavečeru, který se uskuteční  23.11. v Betlémské 
kapli, u příležitosti oslav 100 let založení kanoistiky v Českých zemích. Další informace o přípravách akcí ke 
stoletému výročí kanoistiky budou připraveny na schůzi výboru 26.3. P.Mokrý rozešle členům výboru 
předběžný návrh okruhu účastníků akce k dalšímu dopracování.                                                                      
                                                                                          Ú: 3/2/ 13 – P. Mokrý 
                                                                                          T: 26.3. 2013 
 

□ Úkol  10/1/ 13 je splněn P.Mokrý a P.Hottmar se zúčastnili 29.1. jednání s architekty, kde předložili 
požadavky ČSK na vybavenost budoucího Olympijského tréninkového centra Nymburk. ČOV připravuje 
rozsáhlou rekonstrukci střediska. Aktuálně se zpracovává generel budoucí podoby areálu, zjišťuje se zájem 
jednotlivých sportů o využívání budoucího centra.  
 

□ Projednání projektu na solární ohřev vody v kempu na CL v Praze - k řadě nevyjasněných otázek realizace 
pořízení systému, přibyl problém relativně dlouhé návratnosti investice v souvislosti s novými záměry 
městské části - revitalizace okolí Smíchovského nádraží, lihovaru, hafnu a zamýšlených změn územního 
plánu, které mohou přinést další možnosti využití majetku ČSK. Výbor projekt odložil. 
 

□ Předseda SRK ČSK J.Boháč informoval výbor o konsolidovaném provozování majetků ČSK na Slapech a na 
Císařské louce v Praze v gesci P.Šebesty a kde došlo v posledních třech letech k narovnání vlastnických 
vztahů a uzavření nových smluv s nájemci. J.Boháč uvedl, že P.Šebesta stojí též v čele organizačního výboru 
SP 2013 v Račicích a vede tým k podání kandidatury na pořádání MS 2017 v Račicích, což představuje 
značné pracovní vytížení. Svaz proto hledá vhodného experta, který by převzal oblast správy majetku.  
 

□  P.Mokrý informoval výbor o podkladových materiálech a programu kongresu Evropské kanoistické asociace, 
který se uskuteční 23. 3. v Záhřebu. ČSK budou zastupovat J.Pollert a J.Boháč. Dále byla podána informace o 
záměru Evropských olympijských výborů uspořádat v roce 2015 Evropské hry. Jejich konání je zatím 
neschválila všechna uvažovaná sportovní odvětví, souhlas vyjádřilo pouze 12 sportů, včetně kanoistiky. 
 

□ Český olympijský výbor v součinnosti s MŠMT připravuje nový centrální informační systém pro sport 
v České republice. Svazy obdržely dotazník, který poslouží k nastavení parametrů databáze a funkcionalit 
systému. Za celé ČSK dotazník vyplní a odešlou sekretáři KDV a SRK 
                                                                                          Ú: 4/2/ 13 – P. Mokrý 
                                                                                          T: 26.3. 2013 
  
 
 
 

 Zapsal: P. Mokrý 
 

Příští jednání se uskuteční 26.3. ve 14:00 


